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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 18. 12. 2007 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
Začiatok zasadnutia:  08.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     11.20 h  
 
   
Prítomní:            30 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnená: Eva Tomanová 
      
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 

                               PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre médiá 
                               Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Naďa Prilinská– riaditeľka sekretariátu prednostu 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ 
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 

Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia  
Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  

         Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Petra Briatková – referent správy nehnuteľného majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odb. daní, popl., obch. a služ. 
                               Bc. Jana Králová – vedúca sociálneho oddelenia  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva  

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
Ing. arch. Milan Chmura – konateľ Prievidza Invest, s. r. o. 

                               Bc. Peter Paulík – riaditeľ KaSS 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   
   Mgr. Jozef Topoľský – konateľ SMMP, s. r. o. 
           Ján Kotian – konateľ spol. UNIPA, spol. s r. o. 
   Ing. Soňa Tencerová – spol. UNIPA, spol. s r. o. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých prítomných poslancov, 
zúčastnených zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej 
obce, regionálnej  televízie, hostí a občanov mesta.  
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Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 
začiatku rokovania za účasti 26 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bol určený Ing. Mgr. 

Jozef Kobela a za overovateľov zápisnice z MsZ sú menovaní: MUDr. Jozef Loja, CSc. 
a Jana Vršková.  
 

Na základe návrhu Ing. Ján Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
Mgr. Katarína Bubnášová – predsedníčka,  
Ing. Jozef Polerecký – člen,  
Ing. Marián Škoda – člen.  
 

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 403/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
 
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  

1) O t v o r e n i e 
2) Vyhodnotenie uznesení MsZ 
3) Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky a zamestnancov útvaru hlavnej 

kontrolórky na I. polrok 2008 
4) Správa o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza za obdobie január – 

október 2007 
5) Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
6) Žiadosti a návrhy na zriadenie vecného bremena a na majetkoprávne vyporiadanie 

nehnuteľností 
7) R ô z n e 
8) D i s k u s i a    p r e   o b č a n o v   
9) I n t e r p e l á c i e   p o s l a n c o v  
10) Z á v e r 

 
P r o g r a m   bodu č. 7–  „   R ô z n e   “ 
1. Informácia o stave príprav územia pre výstavbu krematória a cintorína a návrh  

na zmenu zmluvy o budúcej nájomnej zmluve so spol. Pohrebníctvo DVONČ, s. r .o. 
2. Podmienečná úprava rozpočtu mesta Prievidza na rok 2007 
3. Žiadosti súvisiace  s výstavbou bytov v zmysle informačného memoranda 
4. Návrh termínov MsZ na I. polrok 2008 
 
 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 404/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za   
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       - k bodu 2 - 
,,Vyhodnotenie uznesení MsZ“ 

 
Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že v rámci vyhodnotenia 

uznesení MsZ sa sledujú uznesenia od roku 1997 až 2007 a to v počte 91 uznesení. Z toho 
sa 14 uznesení vypúšťa zo sledovania, 4 uznesenia sa opravujú a jedno uznesenie sa ruší. 
Následne sa Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta,  osobitne vyjadrila 
k niektorým uzneseniam, ktoré boli navrhnuté na vypustenie zo sledovania, a to: 
- uznesenie č. 25/07 – úhrada kúpnej ceny formou splátok pre Ladislava Krátkeho - 
  Zvarmat; 
- uznesenie č. 163/07 – dlhodobí prenájom pozemku pre Štefana Žiaka – SIGAL; 
- uznesenie č. 233/07 – schválenie ceny 1200,- Sk/m2 pre Antona Budinského; 
- uznesenie č. 283/07 – zníženie kúpnej ceny pozemkov, schválených na predaj pre Štefana 
  Nika a manž., Ing. Milana Rusňáka a manž. a pre Františka Hrica; 
- uznesenie č. 312/07 – uvoľnenie tretej časti finančného príspevku vo výške 600 tis. Sk pre 
  HFK Prievidza; 
- uznesenie č. 353/07 – uvoľnenie štvrtej časti finančného príspevku vo výške 600 tis. Sk pre 
  HFK Prievidza; 
- uznesenie č. 313/07 – uvoľnenie tretej  časti finančného príspevku to výške 600 tis. Sk pre 
  MŠHK Prievidza.  
Hlavná kontrolórka mesta konštatovala, že uznesenia navrhnuté na vypustenie zo 
sledovania je možné vypustiť, nakoľko všetky podmienky uvedené v uzneseniach 
a zmluvách boli splnené. V závere Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, 
informovala, že v priloženej Správe o výsledkoch kontrol vykonaných v období od 30. 10. 
2007 do 18. 12. 2007 sú predložené informácie o ukončení 2 kontrol a o 7 rozpracovaných 
kontrolách. 
 V rámci rozpravy sa Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, zaujímala o uznesenie č. 
282/07 a zaujímala sa o odpredaj akého objektu a pozemku ide, nakoľko zo znenia 
uznesenia a jeho vyhodnotenia to nie je zrejmé. Ľubica Burešová, referentka správy majetku, 
uviedla, že ide o objekt a pozemok nachádzajúci sa v areáli bývalej ZŠ na Ul. A. Stodolu. 
 K vyhodnoteniu uznesení prijalo MsZ uznesenie č. 405/08, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 30 poslancov za  
  

 
- k bodu 3 - 

,,Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky  
a zamestnancov útvaru hlavnej kontrolórky na I. polrok 2008“ 

 
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, predložila Návrh plánu kontrolnej 
činnosti hlavnej kontrolórky a zamestnancov útvaru hlavnej kontrolórky na I. polrok 2008. 
Uviedla, že kontrolná činnosť bude zameraná na: 
- Kontrola plnenia opatrení prijatých na odstránenie nedostatkov zistených pri kontrole 
platenia, vyberania a vymáhania dane z nehnuteľností za rok 2004, 
- Kontrola použitia finančných prostriedkov poskytnutých vybraným subjektom z rozpočtu 
mesta Prievidza v oku 2007 (Náboženské a iné spoločenské služby, 
- Kontrola plnenia opatrení prijatých na odstránenie nedostatkov zistených pri kontrole tvorby 
a použitia sociálneho fondu v roku 2006 v rozpočtových organizáciách v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Prievidza a v príspevkovej organizácii KaSS Prievidza,   
- Kontrola dodržania podmienok zmlúv o poskytnutie finančných prostriedkov z rozpočtu 
mesta Prievidza v roku 2007, 
- Vykonanie ďalších kontrol na základe kontroly uznesení MsZ, podnetov poslancov MsZ, 
podnetov občanov a sťažností, 
- Kontrola plnenia uznesení mestského zastupiteľstva.  
Celkový počet plánovaných kontrol je maximálne 49. 



 4

 K plánu kontrolnej činnosti prijalo MsZ uznesenie č. 406/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 30 poslancov za 

 
 

- k bodu 4 - 
,,Správa o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza  

za obdobie január – október 2007“ 
 

 Správu o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza za obdobie január – 
október 2007 predložil Ing. Pavel Pařízek, dopravný riaditeľ SAD Prievidza, a. s. Konštatoval, 
že posledné mesiace sa  v doprave nevyvíjali priaznivo, aj napriek zvyšujúcemu sa počtu 
prepravených osôb. Straty spôsobilo najmä zvyšovanie cien pohonných hmôt. Zľavy pre 
cestujúcich boli poskytnuté vo výške12 877 169,- Sk. 
 K správe prijalo MsZ uznesenie č. 407/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 

 
 

- k bodu 5 - 
,,Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku“ 

 
 Ľubica Burešová, referentka správy majetku, predložila 10 žiadostí o kúpu 
nehnuteľností, a to: 
 
Žiadosť Jozefa Ziaťka, Ul. A. Škarvana č. 4/32, Prievidza, o kúpu pozemkov  v k. ú. 
Prievidza, parc. č. 3591/255 vo výmere   18 m2 a časti    pozemku,   z parc. č. 3591/1  vo 
výmere približne 382 m2, pozemky spolu vo výmere približne 400 m2, za účelom rozšírenia 
jestvujúcej prevádzky kovodielne. 
 MsZ uznesením č. 408/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj pozemku 
Jozefovi Ziaťkovi. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Žiadosť spol. Sarasota Groupe, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Ul. P. O. Hviezdoslava č. 5,  
o kúpu  pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č. 2251/5 vo výmere   9 m2,  za účelom  
majetkoprávneho vyporiadania pozemku. 
 MsZ uznesením č. 409/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj pozemku 
pre spol. Sarasota Grupe, s. r. o. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Žiadosť Vladimíra Kňaza a manž. Zuzany, bytom Kútovská ul. č.  11/7, Prievidza, o kúpu 
časti pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 6652/1 vo výmere približne 860 m2,  za účelom 
výstavby kancelárskych a skladových priestorov pre služby obyvateľstva so zameraním na 
plynoinštaláciu. 
 MsZ uznesením č. 410/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice neschválilo predaj pozemku 
pre Vladimíra Kňaza a manž. Zuzanu. 
Hlasovanie: 2 poslanci za, 27 poslancov proti 
 
Žiadosť Mgr. Ivety Herelovej - TEVOS, bytom Ul. I. Bukovčana č. 34, Prievidza a Mgr. 
Pavla Herela – TEVOS, bytom J. Francisciho č. 11/3, Prievidza  o kúpu pozemku v k. ú. 
Prievidza, parc. č. 3256/8 vo výmere približne  94 m2,  za účelom majetkoprávneho 
vyporiadania pozemku pod schodiskom vo vlastníctve žiadateľov a úpravy okolitého 
pozemku zeleňou.  

MsZ uznesením č. 411/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj 
 pozemku Mgr. Ivety Herelovej - TEVOS a Mgr. Pavla Herela – TEVOS.  
Hlasovanie: 12 poslancov za, 16 poslancov proti 
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Ale na základe rozpravy a poslaneckého  návrhu JUDr. Kataríny Macháčkovej MsZ 
uznesením č. 412/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice, MsZ schválilo zriadenie bezodplatného 
vecného bremena pre Mgr. Ivetu Herelovú – TEVOS, bytom Ul. I. Bukovčana č. 34, Prievidza 
a Mgr. Pavla Herela – TEVOS, bytom J. Francisciho č. 11/3, Prievidza  - povinnosť mesta 
strpieť stavbu schodiska a umožniť prístup a užívanie všetkým subjektom nachádzajúcim sa 
v objekte – OD Rozvoj a všetkým tretím osobám.  
Hlasovanie: 22 poslancov za, 3 poslanci proti, 3 poslanci sa zdržali 
  
Žiadosť Rastislava Kupčoka, bytom Ul. A. Rudnaya č. 28/6, Prievidza, o kúpu časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 155/1 vo výmere približne 20 m2,  za účelom výstavby 
garáže. 
 MsZ uznesením č. 413/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo odpredaj 
pozemku pre Rastislava Kupčoka. 
Hlasovanie: 27 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
  
Opätovnú žiadosť Vladimíra Chrenka, Mlynská ul. č. 2, Prievidza,  o kúpu časti  pozemkov  
v k. ú. Prievidza,  z  parc. č. 417/1,  417/7 a  418/1 vo výmere približne 50 m2, za účelom 
výstavby dvojgaráže s tým, že na svoje náklady opraví a premiestni bočnú bránu do 
školského areálu ku šatniam, ktoré sa nachádzajú na pozemku, parc. č. 417/6. 
 MsZ uznesením č. 414/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj pozemku 
Vladimírovi Chrenkovi. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť Ing. Martina Bugára, Ul. J. Červeňa č. 32, Prievidza,  o kúpu časti  pozemku            
v k. ú. Prievidza,  z  parc. č. 4996/1  vo výmere približne 350 m2,  za účelom dostavby 
polyfunkčného objektu, v ktorom sa budú nachádzať  na prízemí obchodné prevádzky a na 
1. poschodí bytové jednotky. 
 MsZ uznesením č. 415/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj pozemku 
Martinovi Bugárovi. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 

Žiadosť Anny Petrášovej, Konvalinková ul. č.13, Prievidza,  o kúpu časti  pozemku  v k. ú. 
Prievidza,  z  parc. č. 4996/1  vo výmere približne 200 m2,  za účelom výstavby domu služieb, 
so zameraním na rýchločistiareň šatstva, vlasového štúdia, solária a predajne kozmetiky. 

MsZ uznesením č. 416/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo predaj pozemku 
Anne Petrášovej. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 

 
Žiadosť Aleny Bobokovej, bytom Prievidza, Ul. J. M. Hurbana č.  5/13, o kúpu časti pozemku 
v k. ú. Prievidza, z parc. č. 4993/1 vo výmere približne 500 m2, za účelom zriadenia 
umývacej linky a priestoru na výmenu olejov. 
 MsZ uznesením č. 417/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj pozemku 
Alene Bobokovej. 
Hlasovanie: 26 poslancov za   
 
Žiadosť RNDr. Vladimíra Kravca a manž., bytom Lučenec, Rúbanisko č. 2/75, o  kúpu 
pozemku v k. ú. Prievidza, na Ul. J. Gramantika, z parc. č. 3057/1 vo výmere približne                  
35 m2, za účelom využitia na príjazdovú cestu k rodinnému domu a garáži. 
 MsZ uznesením č. 418/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo predaj pozemku  
RNDr. Vladimírovi Kravcovi. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
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- k bodu 6 - 
,,Žiadosti a návrhy na zriadenie vecného bremena  

a na majetkovoprávne vyporiadanie nehnuteľností“ 
 
 JUDr. Eva Bogdanová, právnička MsÚ, informovala o žiadostiach a návrhoch na 
zriadenie vecného bremena a na majetkovoprávne vyporiadanie nehnuteľností, a to:  
 
Žiadosť Ing. Pavla Ondra,  Okružná ul. č. 12/1, Prievidza, vlastníka nehnuteľnosti v k. ú. 
Prievidza parc. č. 90/9, o zriadenie vecného bremena s právom uloženia inžinierskych sietí 
k tejto nehnuteľnosti v rozsahu podľa geometrického plánu cez pozemok v k. ú. Prievidza 
parc. č. 90/1, ktorý je vo vlastníctve mesta Prievidza. 

MsZ uznesením č. 419/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zriadenie vecného 
bremena pre Ing. Pavla Ondra. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Žiadosť spoločnosti AKIMO, s. r. o.,  Nové Mesto nad Váhom, vlastníka nehnuteľnosti v k. ú. 
Prievidza parc. č. 11/5, o zriadenie vecného bremena s právom uloženia inžinierskych sietí 
k tejto nehnuteľnosti v rozsahu podľa geometrického plánu cez pozemok v k. ú. Prievidza 
parc. č. 11/1, parc. č. 11/2 a parc. č. 15, ktorý je vo vlastníctve mesta Prievidza. 
 MsZ uznesením č. 420/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zriadenie vecného 
bremena s právom uloženia inžinierskych sietí k nehnuteľnosti pre spoločnosť AKIMO,  
s. r. o. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
   
Žiadosť Róberta Dadíka, Gazdovská ul. č. 4/11, Prievidza, vlastníka nehnuteľnosti v k. ú. 
Prievidza parc. č. 2565/4 a  parc. č. 2565/5 o zriadenie bezplatného vecného bremena 
s právom prechodu pešo a prejazdu motorovými vozidlami po nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza 
parc. č. 2565/1 vo vlastníctve mesta Prievidza a to v rozsahu po celej vybetónovanej 
prístupovej ploche od okraja budovy na parc. č. 2563 až po vstup do garáže na parc. č. 
2565/5.  

MsZ uznesením č. 421/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zriadenie 
bezodplatného vecného bremena s právom prechodu pešo a prejazdu motorovými vozidlami 
po nehnuteľnosti. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Žiadosť  Viliama Juríka, bytom Nitra,  Tribečská ul. 658/3 o majetkovoprávne vyporiadanie 
časti nehnuteľnosti v  k. ú. Prievidza parc. č. 3952 v podiele 1/21 z výmery 755 m2 prevodom 
do  vlastníctva mesta Prievidza,  za cenu 300,- Sk/m2. 

MsZ uznesením č. 422/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo majetkovoprávne 
vyporiadanie časti nehnuteľnosti. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
Žiadosť  Ing. Milana Cebáka a manž., bytom Prievidza, Ul. Š. Závodníka č. 45 
o majetkovoprávne vyporiadanie nehnuteľnosti v  k. ú. Prievidza parc. č. 4805, z ktorej časť 
vo výmere 53m2 im bola rozhodnutím ONV v Prievidzi dňa 20.5.1975 pridelená do osobného 
užívania ako súčasť pôvodnej parc. č. 5060/7 na výstavbu rodinného domu, pričom  od roku 
1992 sa novelou Občianskeho zákonníka osobné užívanie pozemkov zmenilo na vlastníctvo. 

MsZ uznesením č. 423/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo majetkovoprávne 
vyporiadanie časti nehnuteľnosti. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
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- k bodu 7 - 
,,R ô z n e“ 

 
Bod č. 1 - Informácia o stave príprav územia pre výstavbu krematória a cintorína 

a návrh na zmenu zmluvy o budúcej nájomnej zmluve  
so spol. Pohrebníctvo DVONČ, s. r. o. 

Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, informovala o stave príprav 
územia pre výstavbu krematória a  cintorína v lokalite „Cesta pod Banskou“ a 
predložila návrh na zmenu zmluvy o budúcej nájomnej zmluve so spoločnosťou 
Pohrebníctvo DVONČ, spol. s r.  o. Partizánske – Veľké Bielice. Mgr. Dagmar Jenisová, 
vedúca právneho oddelenia, uviedla, že uznesením MsZ č. 361/06 boli schválené podmienky 
pre uzatvorenie budúcej nájomnej zmluvy so spol. Pohrebníctvo DVONČ, spol. s r. o. na 
pozemky pod budovu krematória a cintorínom v lokalite ,,Cesta pod Banskou“. V zmysle 
tohto uznesenia bolo v zmluve zakotvené právo strán odstúpiť od zmluvy, ak mesto Prievidza 
v termíne do 31. 12. 2007 predmetné pozemky nevysporiada. Zároveň bol v zmluve 
zakotvený záväzok mesta Prievidza zachovať moratórium na rokovanie ohľadne 
zabezpečenia výstavby a prevádzky krematória a poskytovania cintorínskych služieb. 
V súčasnom období je situácia v majetkovoprávnom vyporiadaní taká, že časť pozemkov vo 
výmere 60 169 m2 je vyporiadaných a na zvyšných 58 077 m2 sa nachádzajú pozemky, u 
ktorých v 8 prípadoch prebiehajú náhradné dedičské konania a pozemky, u ktorých ešte 
neboli zistený vlastníci. Okrem toho nie je presne určená poloha umiestnenia krematória. 
Táto bude môcť byť definitívne stanovená až na základe výsledku architektonickej súťaže  
a následného verejného obstarávania, ktoré  budú vypísane začiatkom roka 2008. Zároveň 
bude musieť byť na danom  území doriešená prekládka vzdušného vedenia, napojenie na 
plyn a kanalizáciu. Dňa 29. 11. 2007 sa uskutočnilo rokovanie so spoločnosťou Pohrebníctvo 
DVONČ, s. r. o., konateľ, ktorej prehlásil, že aj napriek uvedeným prekážkam má záujem 
o výstavbu krematória v danej lokalite a ponúkol predĺženie termínu záväznosti zmluvy so 
31. 12. 2009.   
 K informácii prijalo MsZ uznesenie č. 424/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

Bod č. 2 - Podmienečná úprava rozpočtu mesta Prievidza na rok 2007 
 Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, požiadala o schválenie 
patronátneho vyhlásenia v prospech Dexia banky Slovensko, a. s., v súvislosti s poskytnutím 
úveru Dexia banky Slovensko, a. s., spoločnosti SMMP, s. r. o. Prievidza vo výške 123,4 mil. 
Sk na odkúpenie objektu 173 b. j. na Ciglianskej ceste od mesta Prievidza. 
 K patronátnemu vyhláseniu mesta Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 425/07, ktoré 
tvorí prílohu zápisnice. 
Hladovanie: 24 poslancov za, 3 poslanci proti, 1 poslanec sa zdržal    
 

Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, informovala o podmienečnej 
úprave rozpočtu mesta Prievidza v roku 2007. Uviedla, že podobná úprava rozpočtu bola 
schválená aj v závere roku 2006 a tak ako v minulom roku, aj teraz sa týka odpredaja 173 b. 
j. na Ciglianskej ceste. Táto úprava rozpočtu nastane v prípade, ak sa mestu Prievidza do 
31. 12. 2007 nepodarí zrealizovať odpredaj objektu ,,Sociálne bývanie Ciglianska cesta – 
173 b. j.“ spoločnosti SMMP, s. r. o.  

K podmienečnej úprave rozpočtu mesta Prievidza v roku 2007 prijalo MsZ uznesenie 
č. 426/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 3 poslanci sa zdržali 
 

Bod č. 3 - Žiadosti súvisiace  s výstavbou bytov v zmysle informačného memoranda 
 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci výstavby a reg. rozvoja, informoval, že spoločnosť 
Eko – Klima CE, s. r. o., odstúpila od zmluvy a vzdáva sa pozemku na výstavbu bytov 
v lokalite Necpaly – Gazdovská ul. – II. etapa, ktorý jej bol pridelený za podmienok 
informačného memoranda na výstavbu bytov v meste Prievidza. 



 8

 K oznámeniu spoločnosti Eko-Klima CE, s. r. o., prijalo MsZ uznesenie č. 427/07, 
ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 

Ďalej uviedol, že spoločnosť Mgr. Júliusa Gábriša – DMP PLAST, požiadala 
o pridelenie vyššie uvedenej lokality Necpaly – Gazdovská ul. – II. etapa a tiež o pridelenie 
novej lokality na sídlisku Zapotôčky – Ul. A. Mišúta, na výstavbu bytov v meste Prievidza za 
podmienok informačného memoranda. 
 MsZ uznesením č. 428/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo pridelenie lokalít na 
výstavbu bytov pre spoločnosť Mgr. Júliusa Gábriša – DMP PLAST. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby, informoval o žiadosti projektovej 
a architektonickej kancelárie BALLET, Astrová ul. č. 19,  Prievidza ako fyzickej osoby na 
zmenu uzn. MsZ č. 494/06, ktorým sa schválila lokalita v k. ú. Prievidza, parc. č. 5325/1 na 
výstavbu bytového domu za rovnakých podmienok ako sú uvedené v INFORMAČNOM 
MEMORANDE pre výstavbu bytov v meste Prievidza, pre projektovú a architektonickú 
kanceláriu BALLET.  Žiadateľ žiada o zmenu pridelenia tohto pozemku pre právnickú osobu 
IPP PARTNER, s. r. o., Astrová ul. č. 19, Prievidza. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 429/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

Bod č. 4 - Návrh termínov MsZ na I. polrok 2008 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, predložil návrh termínov MsZ v Prievidzi na I. polrok 

2008, a to: 
29. január, 26. február, 25. marec, 29. apríl, 27. máj, 24. jún. 
 MsZ uznesením č. 430/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo termíny zasadnutí 
MsZ na I. polrok 2008. 
Hlasovanie: 27 poslancov za  
 

 
- k bodu 8 - 

,,D i s k u s i a    p r e   o b č a n o v“ 
 

 V rámci  tohto bodu neboli vznesené žiadne požiadavky, pripomienky a námety.  
  
 

- k bodu 9 - 
,,I n t e r p e l á c i e   p o s l a n c o v“ 

 
 Peter Valach, poslanec MsZ, poďakoval spoločnosti UNIPA, spol. s r. o., za vianočnú 
výzdobu mesta Prievidza.  
 
 Július Urík, poslanec MsZ, sa informoval na VS (výmenníková stanica) na Nábr. sv. 
Cyrila a návrhu na jej odpredaj. Zaujímalo ho prečo mesto uchováva majetok občanov 
deložovaných z mestských bytov a či by nebolo možné túto VS odpredať. Mgr. Jozef 
Topoľský, konateľ SMMP, uviedol, že mestu  poskytovanie náhradného priestoru pre 
deložovaný majetok vyplýva zo zákona. Tieto priestory využívajú exekútori (prenájom za 1 
Sk) a je v nich umiestnený aj  majetok občanov, ktorí boli deložovaní aj súkromnou firmou.  
Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, konštatovala, že v prípade poškodenia 
deložovaného majetku, má občan právo žiadať od mesta odškodné.  
 Július Urík, poslanec MsZ, upozornil, že na  Veľkolehockej ul. dochádza 
k vyplavovaniu vody na komunikáciu. Ďalej upozornil, že vysoký chodník pri budove bývalej 
Okresnej vojenskej správe znemožňuje prechod pre vozíčkarov.  Ing. arch. Vladimír Falat, 
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vedúci odboru výstavby a reg. rozvoja, uviedol, že dotaz k Veľkolehockej ul. je opodstatnený 
a vyplavovanie vody bude odstránené, a čo sa týka vysokého obrubníka, bude zriadený 
bezbarierový prístup.  
 Július Urík, poslanec MsZ, sa pýtal na príchody a odchody hráčov z HFK Prievidza 
a požadoval, aby v správnej rade bol jeden poslanec MsZ ako člen. Ján Kotian, konateľ spol. 
Unipa, s. r. o., informoval, že o ,,obchodoch“ s hráčmi rozhoduje vedenie klubu. Kluby 
obchodujú častejšie s mladými hráčmi, ktorí sa posielajú do iných klubov na rozohratie. 
 
 Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, sa pýtala, aký je počet vykonaných 
exekúcii, resp. deložácií v roku 2007. Mgr. Jozef Topoľský, konateľ SMMP, uviedol, že počet 
deložácií sa pohybuje v niekoľkých desiatkach a je vydaných 60 návrhov na vypratanie 
bytov. 
 
 Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval, že poslancom bolo 
odovzdaných 30 notebookov. Informácie o manipulácii poskytne Ing. Ivan Kotrík, vedúci AIS, 
po skončení MsZ a v prípade potreby sa v januári 2008 uskutočnia školenia na prácu 
s notebookom.  
 
 

- k bodu 10 - 
,,Z á v e r“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, pozval všetkých prítomných na koncoročné 

posedenie, ktoré sa bude konať 18. 12. 2007 o 15. 00 h v priestoroch Hotela Magura. 
V závere poďakoval všetkým prítomným poslancom a pracovníkom mestského úradu za 
prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
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 Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 18. 12. 2007 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
................................................                                .............................................      
      MUDr. Jozef Loja, CSc.                        Jana Vršková 
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 22. 12. 2007 
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